
Mazierski Jazef

Radny Rody Miosto Wtoclowek

Wtocfowek, dnia 20 kwiecien 2027 roku

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent m Wloclawek

Zwracam siq z uprzejmq proibq w imieniu mieszkancow ul.Brdowskiej

udzielenie odpowiedzi o mailiwoici reolizocjiw bieiqcym roku n/w zodanio:

Przebudowa - modernizocja chodnika w ciqgu ulicy Erdowskiej prawc, strana

od ulicy Wiejskiej do ul. Lanieszczyzna i ddlej do ul. Planty 1".

Przypamnq, ie w tej sprowie mieszkoncy ztsiyli w dniu 17.07.202A PeQcjq do

Rody Miasta Wloclowek. Komisja Skarg i Petycji w dniu 21,08.2A20 r
pazytywnie ustasunkowalo siq niniejszej petycji uznojqc proSbq mieszkoncowi o

przebudowq chodnika w ciqgu ul. Erdowskiej zo slusznq, Rada Miastg
Wlactawek UchYola nr XXW' ^at?Q20 dnlg 29.09.202Ar qzna'k.Eetvgie

miesz.kartc6ut lq s,lusznq bv uwzaleCn,ll ?an prezu_lg\"!,ic,h prgibe w planie

finansaryvm proiektu budietu Miasta Wloclawek 2A27 roku.

W zwiqzku z powyiszym uprzejmie proszq o udzielenie odpowiedzi o rnoiliwaici
realizacji w/w zadania

Z powaioniem
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